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برخــی از صنایع اســتان فارس به مانند ســایر واحدهای 
صنعتی وتولیدی اســتانهای دیگر، هشــدارهایی مبنی بر 

قطع و نوبت بندی گاز در زمستان دریافت کرده اند.
به گزارش ایلنا، حالا واحدهای تولید فولاد، پتروشــیمی، 
ســیمان و کاغذ اعلام کردند که ســناریوی نوبت بندی و 
ســپس قطع گاز ســال پیش، دوباره در حال تکرار است؛ 
زیرا مجددا هشــدارهایی درباره مصرف گاز و سهمیه بندی 
آن دریافت کرده اند.وزارت نفت در نامه ای رسمی لیســت 
واحد هــای اولیــه پتروشــیمی که باید مصــرف گاز خود 
را قطع کننــد و یا کاهش دهند اعلام کــرد. در این نامه 
زاگرس،  مرجان، مسجدسلیمان،  پتروشــیمی،  واحدهای 
شــیراز، فن آوران، مارون، بندر امام، فجر، پردیس و کاوه، 
بــه ناچار باید مصرف خود را کاهش دهند. کاهش مصرف 
گاز به معنای کاهش تولیدات پتروشیمی اســت، در حالی 
که با کاهش فروش نفت، کشــور به شدت به ارز حاصل از 
صادرات محصولات پتروشیمی نیازمند است.شجاعی روابط 
عمومی پتروشیمی شــیراز در این بــاره می گوید: قطع گاز 
پتروشیمی شیراز تاکنون اتفاق نیفتاده اما امکان افت فشار 
وجود دارد. دولت علاقــه ای به قطع گاز مصرف کنندگان 
ندارد و به دلیل ناتوانی در استخراج گاز کافی، به قطع گاز 

صنایع روی آورده است.
معــاون اقتصادی اســتاندار فارس با بیــان اینکه در حال 
مدیریــت تامین گاز برای صنایع و کارخانجات هســتیم، 
می گوید: طبق برنامه ریزی که از دو ماه گذشــته داشتیم 
بــه کارخانه ها و واحدهای تولیدی اعلام کردیم که مخازن 
سوخت شــان مانند گازوئیل و… را ذخیره کنند.محسن 
ربانی زاده در گفتگو با »ایلنا« با اشــاره به اینکه هنوز هم 
در حال پیگیری هســتیم که میزان قطعی گاز صنایع به 
حداقل برســد، می افزاید: ســرمایی که کشور را فرا گرفته 
ســبب افت فشار شده و مقرر شده تا کاهش فشار گاز را با 
قطعی برق به نحوی که کمترین خسارت برای کارخانجات 

ایجاد کند جبران کنیم.
ربانی زاده در ادامه با بیان اینکه قطعا قطعی گاز مشکلاتی 
را به همــراه دارد، بیان می کند: جهت کاهش خســارت 
کارخانجــات با تولید کنندگان تعامــل کردیم که در حد 

امــکان در روند مصــرف گاز صرفه جویــی کنند.معاون 
اقتصادی استاندار فارس با بیان اینکه متاسفانه کمبود گاز 
باعث شــده تا واحدهای پتروشیمی و ذوب آهن در استان 
فارس با مشــکل مواجه شــوند، ادامه می دهد: با توجه به 
اینکــه میزان تولید با مصــرف گاز و برق با کاهش مواجه 
هستیم در نتیجه این مشکل را می توان با مدیریت مصرف 

جبران کرد.
وی در ادامه با بیان اینکه قطعی گاز شامل خانه ها و منازل 
مســکونی نمی شــود، می گوید: اما کارخانه ها و واحدهای 

تولیدی با مشکل قطعی گاز مواجه هستند.
نماینده شیراز و زرقان هم در ادامه با بیان اینکه متاسفانه 
در چند سال گذشــته دولت ها سرمایه گذاری جدیدی در 
بخش ظرفیت های گازی نداشــته انــد، می گوید: در حال 
حاضر بیشــتر میادین گازی با افت تولید مواجه هســتند 
و این در حالی اســت که میزان تولید گاز پالایشــگاه ولی 

عصر جــم از ۱۲۰ میلیون متر مکعب بــه حدود ۴۰ الی 
۵۰ میلیون متر مکعب کاهش یافته است.جعفر قادری در 
گفتگو با »ایلنا« با اشاره به اینکه میزان تولید گاز پالایشگاه 
پارسیان روزانه از ۸۰ میلیون متر مکعب به ۵۰ میلیون متر 
مکعب کاهش یافته، می افزاید: بعضی از ســکوهای پارس 
جنوبی هم با این مشــکل مواجه شــده اند که این بخش 

نیازمند سرمایه گذاری بیشتر است.
عضو کمیســیون برنامه و بودجه با اشــاره به اینکه رشد 
مصرف بالای گاز باعث شــده تا میزان تولید و مصرف گاز 
با هم همخوانی نداشته باشد، می گوید: در این شرایط نیاز 
توجه ویژه ای به سرمایه گذاری و سوخت های جایگزین در 
بخش گاز شــود.نماینده شــیراز و زرقان با اشاره به اینکه 
دولت سیزدهم گاز را در سال گذشته و برق را در تابستان 
مدیریت کرده است، بیان می کند: موضوعاتی مانند سو آپ 
گاز میان ترکمنستان و آذربایجان و اتصال خط لوله روسیه 

به ایران از موضوعات مهمی اســت کــه دولتمردان باید به 
آن توجــه کنند.وی با بیان اینکه توجه به عملیات حفاری 
تامین گاز هم باید در دســتور کار مســئولان قرار بگیرد، 
می افزاید: جهت جبران کمبود گاز نیاز اســت تا پالایشگاه 
ولیعصر کنگان و پارســیان و کیش بعد از بهره برداری به 
پارس جنوبی متصل شوند.قادری با تاکید بر هدایت شدن 
به سمت انرژی های جایگزین مانند انرژی خورشیدی برای 
تامین برق ادامه می دهد: نباید فراموش کرد که باید نهایت 

صرفه جویی را در مصرف انرژی داشته باشیم.
نرسی قربان نائب رئیس کمیسیون انرژی، محیط زیست، 
پتروشــیمی و صنایع پالایشــی اتاق بازرگانــی فارس نیز 
بــا بیان اینکه کمبــود تولید گاز موضوعی قدیمی اســت 
و بارها این موضوع در ســال های گذشــته رخ داده است، 
می گوید: بــالا بودن روند مصرف گاز و مشــکل در تولید 
گاز به دلیل تحریم ها باعث شده تا سرمایه گذاری مناسب 
در بخش تولید گاز انجام نشــود و در نهایت در این بخش 
با مشکل مواجه شــویم.وی در گفتگو با ایلنا با بیان اینکه 
انجام نشدن بهینه سازی هم از دیگر نکاتی است که تولید 
و تامیــن گاز را با مشــکل مواجه کرده اســت، می افزاید: 
سرمایه گذاری در حوزه تولید گاز و بهینه سازی در مصرف 
از راه های کمبود گاز اســت.نائب رئیس کمیسیون انرژی، 
محیط زیست، پتروشیمی و صنایع پالایشی اتاق بازرگانی 
فارس ادامه می دهد: زمانی که کارخانه ها در ایام زمســتان 
به دلیل کمبود گاز تعطیل می شوند یا به سوخت های مایع 
رو می آورند، این مشــکلات در تمام بخش های تولید تاثیر 

می گذارد.
وی با اشــاره به اینکه متاسفانه تحریم ها از سرمایه گذاری 
شــرکت های بزرگ جهت تولید گاز در کشــور جلوگیری 
کرده است، ادامه می دهد: تحریم ها اجازه ورود تکنولوژی 
برای تولید بهینه از گاز به کشور نمی دهد و قیمت گذاری 
ارزان گاز در ایران باعث شده تا میزان مصرف گاز در کشور 
به شــدت افزایش یابد.قربان با اشاره به اینکه قیمت گاز از 
سال گذشته تاکنون خیلی افزایش نیافته است، می گوید: 
اما نرخ تورم در مواد ســوختی مانند گاز تاثیر گذار نبوده 

است.

زمستان سرد صنایع در راه است

هشدار قطع گاز به واحد های تولیدی استان فارس
اجرای پروژه های فاضلاب 

در 17 شهر خوزستان در 46 جبهه کاری
گروه شهرســتانها: معاون بهره برداری و توســعه فاضلاب شــرکت آب و 
فاضلاب خوزستان گفت: با هدف ممانعت از ورود فاضلاب به رودخانه کارون، 
پروژه های اجرای شــبکه جمع آوری فاضلاب در شــهرهای مختلف استان 
خوزســتان با اعتبار بیــش از ۸۵ هزار میلیارد ریــال در ۴6 جبهه کاری در 
حال انجام اســت.به گزارش روابط عمومی شــرکت آب و فاضلاب خوزستان،  
فرزان عباســیان بیان کرد: اقداماتی در ۲ بخش سامانه های جمع آوری و دفع 
فاضــلاب و تصفیه خانه ها برای کاهش فاضلاب ورودی به کارون در دســت 
انجام اســت.وی افزود: در حوزه طرح های فاضلاب هم اکنون در شــهرهای 
آبادان، خرمشهر، شادگان، ماهشهر، بندر امام خمینی )ره( ، بهبهان، دزفول، 
شوشتر، ایذه، مسجد سلیمان، شوش، اندیمشک، رامهرمز، سوسنگرد، هویزه، 
بســتان و رفیع، در مجموع ۸۵ هزار و ۲3۲ میلیارد ریال پروژه فعال گردید.
عباسیان  اظهار داشت: علی رغم عدم تخصیص اعتبارات ۸۵ هزار میلیاردی 
تاکنون به طرح های فاضلاب ۱7 شهر دارای موافقتنامه و بخش مساکن مهر 
در سطح استان و تنگناهای مالی موجود، از ابتدای سال جاری تاکنون )دوره 
۸ ماهــه تا پایان آبان ۱۴۰۱( ، بیــش از 77 کیلومتر خطوط فرعی، اصلی ، 
انتقال و انشــعابات فاضلاب اجرا شده اســت.وی ادامه داد: همچنین دو باب 
ایســتگاه پمپاژ در شهرهای خرمشهر و بندر امام خمینی نیز در هفته دولت 
افتتاح و وارد مدار بهره برداری گردید و عملیات احداث 6 ایستگاه پمپاژ دیگر 
نیز در شهرهای ماهشهر، بندر امام خمینی، اندیمشک و منطقه مسکن مهر 
امیدیه آغاز گردید که عملیات اجرایی آن در حال حاضر در جریان می باشد.

معاون بهره برداری و توســعه فاضلاب شرکت آب و فاضلاب خوزستان، طول 
شــبکه فاضلاب در مدار بهره برداری را  3۲۰۰ کیلومتر و تعداد مشــترکین 
فاضلاب در استان را ۲97 هزار فقره و درصد بهره مندی خوزستانیها از خدمات 

فاضلاب را  39 اعلام کرد.

اعمال محدودیت مصرف گاز در صنایع خوزستان 
گروه شهرســتانها: خوزستان مدیرعامل شــرکت گاز خوزستان از اعمال 
محدودیت ها برای مصرف گاز در صنایع استان خبر داد و گفت: در شرایط اوج 
سرما عدم توجه صنایع استان به دستورالعمل اعمال محدودیت در مصرف گاز 
برای شــهرهای سردسیر کشور مشکل ساز خواهد شد. علی رغم اینکه دمای 
هوا در خوزســتان روز به روز کاهش می یابد و ســمت سرد شدن هوا پیش 
می رویم اما هیچ کمبود گازی در بحث مصارف خانگی در شهرها و روستاها در 
خوزستان وجود ندارد.وی با اشاره به محدودیت های اعمال شده برای مصرف 
گاز از ســوی صنایع استان افزود: شــرکت ملی گاز ایران دستورالعمل هایی 
در خصــوص اعمــال محدودیت هایی برای صنایع اســتان در مصرف گاز در 
این ایام سرد ســال و فصل زمستان ابلاغ کرده است تا این صنایع به شکلی 
محدود از گاز اســتفاده کنند.مدیرعامل شرکت گاز خوزستان با انتقاد از عدم 
رعایت صنایع خوزستان در مصرف گاز و توجه نکردن به دستورالعمل اعمال 
محدودیت مصرف گاز، گفت: این محدودیت ها به منظور تامین نیاز گاز دیگر 
استان های کشور است و صنایع استان خوزستان باید به این مهم توجه داشته 
باشند اما متاســفانه هیچ توجهی به این موضوع از سوی شرکت ها نمی شود.

نکونام عنوان کرد: صنایع و شرکت هایی که شامل این دستورالعمل هستند با 
مطرح کردن مشکلات مالی، صنفی و کارگری عنوان می کنند که نمی توانند 
ایــن محدودیت ها در مصــرف گاز را اعمال کنند اما بایــد گفت که اگر این 
محدودیت ها اعمال نشــود، شهرهای دیگر استان های کشور با مشکل تامین 
گاز مواجه خواهند شــد.وی افزود: در شــرایط اوج ســرما عدم توجه صنایع 
استان به دستورالعمل ها و محدودیت های مصرف گاز، برای شهرهای سردسیر 
کشــور مشکل ساز خواهد شــد و از این رو در صورت عدم توجه به این مهم، 
مجبور هستیم با روش های قهری نسبت به این مساله عمل کنیم.مدیرعامل 
شــرکت گاز خوزســتان گفت: کارخانه های فولاد، ســیمان، پتروشیمی ها و 
نیروگاه های خوزستان از جمله مجموعه هایی هستند که باید به دستورالعمل 
اعمال محدودیت در مصرف گاز توجه کنند و انتظار اســت تا نســبت به این 

محدودیت ها توجه شود.

تحقق برنامه های تولید در فولاد اکسین خوزستان
گروه شهرســتانها: دکتر رعیتی فرد معاون روابــط کار وزارت تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی از خط تولید شــرکت فولاد اکســین خوزستان بازدید کرد.

به گزارش روابط عمومی شــرکت فولاد اکســین خوزستان، دکتر رعیتی فرد 
در حاشــیه این بازدید که دکتر ارســلان غمگین مدیرکل تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی استان خوزستان و دکتر صادقیان مدیر عامل شرکت فولاد اکسین 
خوزستان حضور داشتند، گفت: شرکت فولاد اکسین خوزستان از شرکت های 
زیر مجموعه وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی است که روند تولید در آن به 
خوبی در حال پیش روی اســت و برنامه های تولید و فروش این شرکت نیز 
تحقق یافته اســت.معاون روابط کار وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی افزود: 
در بازدیدی که از این شرکت داشتیم مشخص است که تیم مدیریت جدید و 
کلیه کارکنان این شــرکت در عرصه صنعت فولاد کشور توانسته اند با تلاش 
خود چنین شــرایط مطلوبی رقم بزنند و امیدواریم با ادامه این همکاری ها و 
تکیه بر دانــش و تلاش و همچنین با همکاری با شــرکت های دانش بنیان 
شاهد توسعه و شکوفایی بیش از پیش این صنعت در کشور باشیم.وی افزود: 
دولت و مســئولان دولت مردمی در وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی نیز به 
عنوان ســهامدار این شرکت ها انتظار دارند که با استفاده از دانش روز و تکیه 
بر فرمایشات مقام معظم رهبری مبنی بر تمرکز بر دانش بنیان ها و شکوفایی 
تولید، علاوه بر ســود آوری برای مردم، برای جوانان نیز ایجاد اشتغال نمایند.

دکتر رعیتی فرد در ادامه افزود: وزارت تعاون نیز به عنوان متولی امور حدود 
۵۰ میلیون کارگر و بازنشســته که باید به آنها خدمات بدهد شــرکتهایی را 
برای توسعه مدنظر دارد که هم سود دهی خوبی داشته باشند و هم بر اساس 
دانش روز حرکت کنند، در همین راســتا شرکت فولاد اکسین به عنوان یک 
شــرکت نو پا و دارای فناوری روز و نیروی جوان و متخصص به عنوان یکی 
از شرکت های ســود آور وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی می توان با اجرای 

طرح های توسعه آن در این مسیر امیدوار بود.

جاده اهواز-آبادان 
با نیوجرسی های ساخت نیشکر ایمن می شود

گروه شهرستانها: این اقدام در راستای مسئولیت های اجتماعی نیشکر به 
منظور ایمن سازی و جلوگیری از حوادث احتمالی و تصادفات در دست اقدام 
اســت. محور مواصلاتی اهواز – آبادان با نصب نیوجرسی های )حفاظ  بتنی( 
ساخت توسعه نیشکر، ایمن می شــود.به گزارش روابط عمومی شرکت توسعه 
نیشــکر و صنایع جانبی، مدیرعامل کشــت و صنعت دعبل خزاعی سه شنبه 
)۱۵آذرماه( با اعلام این خبر گفت که این اقدام در راســتای مســئولیت های 
اجتماعی نیشــکر به منظور ایمن ســازی و جلوگیری از حــوادث احتمالی و 
تصادفات در دست اقدام است.جاده اهواز-آبادان یکی از جاده های حادثه خیز 
استان خوزستان است که با نصب نیوجرسی و اصلاح نقاط حادثه خیز، گامی در 
راستای کاهش میزان تصادفات برداشته شده است.علیرضا دورباشی زاده افزود: 
این حفاظ های بتنی با هماهنگی پلیس راه در این مسیر به سمت شهرستان 
کارون در حال نصب اســت و عملیات زیرسازی آن نیز به پایان رسیده است. 
وی در ادامه به مســئولیت های اجتماعی این شــرکت اشــاره کرد و ساخت 
مدرسه، پایش پزشــکی، ایجاد و ترمیم سیل بند را بخشی از این اقدامات در 
مناطق پیرامونی شــرکت برشمرد.حفاظ های بتنی ساخت شرکت آبان بسپار 
توسعه از شــرکت های تابعه توسعه نیشکر اســت. کارخانه محصولات بتنی 
این شــرکت با بیش از ۲۵ سال ســابقه در زمینه تولید انواع لوله و سازه های 
بتنی، دارای تولیدات متنوعی است که کاربردهای زیادی در بخش کشاورزی، 

صنعت و امور شهری و… دارند.

اخبار خوزستان

اســتاندار چهارمحال و بختیاری گفــت: جنگل های بلوط 
در معرض انقراض قرار گرفته اســت و بایــد برای احیای 
جنگل های بلوط برنامه داشــته باشــیم.غلامعلی حیدری 
در بازدید ســرزده از اداره کل منابع طبیعــی و آبخیزداری 
چهارمحال و بختیاری با اشــاره به اینکه یکی از اهداف این 
بازدیدها قرار گرفتن در جریان روند امور است، اظهار کرد: 
تمرکز دشــمن برای ایجاد ناامیدی در بین مردم اســت و 
باید مردم را با خدمت و پاسخگویی امیدوار کنیم.استاندار 
چهارمحال و بختیاری افزود: یکی از راه های ایجاد امیدواری 
در بین مردم خدمت جهادی و صادقانه است، در بازدیدهای 
سرزده از ادارات و شهرستان ها فرآیند خدمت به مردم مورد 
بررســی قرار می گیرد.وی با تاکید بــر اینکه همه در قبال 
حفظ منابع طبیعی مسئول هستیم و باید امانت دار باشیم، 
گفت: باید بــا صیانت از عرصه های منابع طبیعی این منابع 
را بــرای آیندگان حفظ کنیم، این رســالت امروز بر عهده 
محیط  بانان و فعالان در این حوزه است. حیدری بیان کرد: 

منابع طبیعی عامل مهمی در توسعه کشور محسوب می شود، 
توســعه یافتگی کشور در گرو کنشــگری جوامع محلی در 
حفظ و احیای طبیعت است، در کشور همه اهتمام ویژه ای 
برای حفظ عرصه های طبیعی دارند، همچنین باید گسترش 
این عرصه ها به عنوان سرمایه ملی در دستور کار قرار بگیرد. 
استاندار چهارمحال و بختیاری با بیان اینکه جنگل و مراتع 
ریه هر کشــور است، عنوان کرد: تا زمانی که منابع طبیعی 
به اقتصاد مــردم گره نخــورد، پایداری نخواهد داشــت، 
صیانت از طبیعت باید فرهنگ ســازی شود، نقش بلوط در 
حیات زاگرس باید تببین شــود، مشارکت مردم در حفظ 
منابع طبیعی حائز اهمیت است، جنگل های بلوط در معرض 
انقراض قــرار گرفته و باید برای احیای آن برنامه داشــته 
باشیم.وی با اشــاره به اینکه کاشت گیاهان دارویی ارزش 
اقتصادی بالایی دارد و به طبیعت آسیب نمی رساند، یادآور 
شد: صیانت از جنگل ها باید به وظیفه همگانی تبدیل شود، 
برای پایداری عرصه های ملی نیازمند کار جهادی هستیم، 

مشارکت جوامع محلی در این امر موثر است.
 حیدری تاکید کرد: چهارمحال و بختیاری دارای مناطق بکر 
بسیاری است و باید در حفظ آن کوشا باشیم، گردشگری در 
حوزه طبیعت گردی در اولویت کاری مسئولان قرار بگیرد، 
حفظ و توســعه جنگل های بلوط مسئله مهمی است و در 
اجرای پروژه های اشــتغالزا نباید تنگ نظری داشته باشیم 
تا اشــتغال شــکل بگیرد. وی با بیان اینکــه آبخیزداری و 
آبخوان داری برای جلوگیری از وقوع ســیلاب و فرســایش 
خاک بســیار حائز اهمیت اســت، توضیــح داد: باتوجه به 
شــرایط توپوگرافی منطقه این مسئله به احیای عرصه های 
منابع طبیعی نیز کمک می کند.حیدری با بیان اینکه  ۱۴ 
میلیارد تومان در ســال ۱۴۰۱ به اداره کل منابع طبیعی و 
آبخیــزداری چهارمحال و بختیاری اختصــاص پیدا کرده 
است، گفت: در ســفر ریاست جمهوری به استان نیز 36۰ 
میلیارد تومان اعتبار بــرای این حوزه اختصاص پیدا کرده 
اســت که نشــان از اهمیت حفظ منابع طبیعی دارد، برای 

جذب اعتبار باید ظرفیت سازی شود.استاندار چهارمحال و 
بختیاری بیان کرد: منابع طبیعی می تواند یک منبع درآمد 
برای جنگل نشینان و مردم محلی با توسعه کشت گیاهان 
دارویی، جنگل کاری اقتصادی و توسعه کشاورزی در اراضی 
شیب دار باشد.وی یادآور شد: حفظ پوشش گیاهی می تواند 
به نفوذ آب و تغذیه سفرهای زیرزمینی کمک کند، بنابراین 
باید به این مســئله توجه جدی صورت بگیرد تا منابع آب 
زیرزمینی را حفظ کنیم، پوشش گیاهی به کنترل سیلاب 
و جلوگیری از خسارت نیز کمک می کند.حیدری در پایان 
تصریح کرد: تکریم ارباب رجوع در اولویت کاری مسئولان 
قرار بگیرد، حل مشــکلات، روان سازی امور در دستور کار 
باشد، از مشکلات گره گشایی شود، کار امروز به فردا موکول 
نشود، با روی خوش با مراجعه کنندگان برخورد شود، عمر 
مدیریت کوتاه اســت و باید با کار جهــادی به انجام کارها 
سرعت بدهیم، اگر در زیرمجموعه فردی کم کاری می کند 

باید تغییر کند.

مدیرکل دامپزشــکی اســتان زنجان خطاب به مرغ داران 
گفت: رعایت توصیه های بهداشــتی دامپزشکی مهم ترین 
راهــکار برای مقابله با بیماری آنفلوانزای فوق حاد پرندگان 

است.  
محمدباقر حاج کاظمی در گفت وگو با ایســنا، با بیان اینکه 
بیماری آنفلوانزای پرندگان یک بیماری فوق حاد ویروسی 
است که پرنده آلوده به ویروس، آلودگی را از طریق ترشحات 
دفع می کند، اظهار کــرد: این عامل می تواند بیماری را از 
پرندگان وحشی مهاجر به پرندگان محلی منتقل کند و در 
اثر تماس، بیماری به پرندگان بومی روســتاها و واحدهای 

صنعتی منتقل می شود.
وی با بیان اینکه رعایت نکات بهداشــتی تأثیر بسزایی در 
جلوگیری از بروز و شــیوع بیمــاری آنفلوآنزای فوق حاد 
پرندگان دارد، افزود: با توجه به این که درگیری واحدهای 
پرورش طیور به ســویه های آنفلوانزای فوق حاد پرندگان 
محدود بــه فصل خاصی از ســال نیســت، رعایت نکات 
بهداشتی در نگهداری طیور صنعتی و طیور بومی روستایی 
و همچنین رعایت بهداشت فردی توسط صاحبان پرندگان 
زینتی مانند شســتن دســت ها و دفع بهداشتی فضولات 

پرندگان مذکور گامی مؤثر در پیشــگیری از شیوع بیماری 
آنفلوآنــزای فوق حاد پرندگان و گســترش متعاقب آن به 
جمعیت انسانی محسوب می شود.حاج کاظمی ضمن تاکید 
بر ضرورت انجام واکسیناســیون گله هــای طیور )به ویژه 
واحدهــای مادر و تخم گذار( بر علیه این بیماری، ادامه داد: 
در صورتــی که یک واحد مرغ داری دچار افت شــدید در 
مصرف آب و دان، کاهش شــدید تولید، تلفات و خسارات 
شــود اولین اقدام مهم که بایســتی انجــام دهد اطلاع به 
دامپزشــکی شهرســتان مربوطه اســت؛ چرا که بازرسان 
دامپزشکی جهت کنترل بیماری اقدام می کند و از سرایت 

بیماری به واحدهای دیگر جلوگیری به عمل می آورند.
وی با اشــاره به اینکه از رفت وآمد غیرضروری جلوگیری 
کــرده و در صورت لزوم با رعایت کامل موارد بهداشــتی 
تردد انجام شود، اذعان کرد: به هر طریق ممکن از ارتباط 
پرندگان داخل سالن، دان و آب مصرفی با پرندگان وحشی 

و آزاد پــرواز )مانند کلاغ، گنجشــک، زاغ، ســار و ...( و 
فضــولات آنها جلوگیری کنند. در این ارتباط لازم اســت 
انبار دان و ســالن پرورش برای این گونه پرندگان غیر قابل 
نفوذ باشد و محوطه مرغ داری فاقد هرگونه جاذبه ای برای 
ورود پرندگان وحشــی باشد. ریخت وپاش دان و رهاسازی 
کود در محوطه و وجود آبگیر و تجمع آب به هر شکل این 

جاذبه را ایجاد کند.
این مسئول با بیان اینکه تعویض کفش و لباس در هنگام 
ورود به مزرعه )شامل کارگران و بازدیدکنندگان( ضروری 
اســت، اضافه کرد: از رفت وآمد خودروها به داخل محوطه 
پاک جلوگیری شــود و در موارد بسیار ضروری نسبت به 
ضدعفونی قســمت های بیرونی خودرو بــه صورت کامل، 
اقدام شــود.مدیرکل دامپزشــکی اســتان زنجان، افزود: 
حوضچه ضدعفونی درب ورودی مزرعه و ورودی ســالن ها 
را فعال نگه دارید و در هنگام ورود به سالن شستن دست ها 

با آب و صابون و ضدعفونی آنها و تعویض کفش یا حداقل 
برس کشــی کف چکمه با مــواد ضدعفونی کننده ضروری 
است. رعایت بهداشــت و اصول قرنطینه در ورودی سالن 
به مراتب از محوطه با اهمیت تر اســت به طوری که از آلوده 
نبودن همه وسایل، مواد، آب، دان و افراد ورودی به سالن 
بایــد اطمینان حاصل کنید.وی با بیان اینکه خودرو حمل 
تخم مرغ، کارتن تخم مرغ و دان قبل از ورود به مزرعه و یا 
بارگیری در مبدا مورد شستشو و ضدعفونی قرار گیرد، ابراز 
کرد: همه رفت وآمدهای افراد به واحد را ثبت و ضبط کنید.
حاج کاظمی بــا تاکید بر اینکه از ورود پرنده جدید به واحد 
)به ویژه در مزارع مرغ مادر( خودداری کنید، تصریح کرد: 
در واحدهــای تخم گــذار ترتیبی اتخاذ شــود تا تخم مرغ 
خوراکی به گونه ای به بیــرون از مرغ داری انتقال یابد که 

خودرویی وارد محوطه پاک نشود.
این مســئول خاطرنشــان کرد: از حضور در بازار پرندگان 
زنــده، محل های پرورش طیور، پــارک پرندگان و به طور 
کلی محل تجمع پرندگان غیر از واحد خودتان خودداری 
کــرده و ترتیبــی اتخاذ کنید تا پرســنل واحد نیز همین 

ممنوعیت را اجرا کنند.

فرماندار خرم دره گفت: باید اهتمام  جدی برای حل مشکلات 
زمین های اصناف خرم دره که از مطالبات مردمی است، وجود 
داشته باشد.فیاض محبی در جلسه شورای اداری شهرستان 
خرم دره با اشــاره به اینکه مردم این شهرســتان بصیرت و 
هوشــیاری خود را در حوادث اخیر نشان دادند، اظهار کرد: 
خرم دره ای ها مردمی پای کار و در صحنه هستند که همواره 

وفاداری خود را به انقلاب نشان داده اند.
وی بــا بیان اینکه شهرســتان خرم دره دارای مشــکلاتی 
اســت که مردم را رنج می دهد، عنوان کرد: بخش اعظمی از 
مراجعات به فرمانداری، شهرداری و دفتر امام جمعه مربوط 

به مباحث عمران شهری بوده که در این حوزه نیز بیشترین 
گلایه ها از طرح تفصیلی اســت.این مســئول با بیان اینکه 
یکی از مطالبات مردمی حل مشکلات تعاونی اصناف است، 
اضافه کرد: بسیاری از شهروندان همه پس انداز خود را صرف 
خرید زمین های اصناف کرده اند اما با گذشــت سال ها این 
زمین ها کماکان بلاتکلیف بوده و بیش از هزار شــهروند در 

انتظار حل این مشــکل هســتند. فرماندار خرم دره با اشاره 
به اینکه پروژه های متعددی در حوزه بهداشــت و درمان در 
دســت داریم که خیرین نقش تاثیرگذاری در تکمیل آنها 
داشــته اند، اما برخی از این پروژه ها نیمه تمام مانده اســت، 
تصریح کرد: اتمام این پروژه ها از مطالبات مردمی و نیازهای 
مبرم شهرســتان، بــا توجه به موقعیت خــاص قرارگیری 

خرم دره اســت.محبی با بیان اینکه برخی از مدارس به ویژه 
در روستاهای خرم دره از وضعیت مطلوبی برخوردار نیستند، 
اضافه کرد: در زمینه نوسازی و ساخت مدارس جدید نیازمند 
توجه ویژه مســئولان و خیرین هستیم زیرا شاهد انباشته 
شدن بسیاری از مشکلات در این حوزه هستیم.این مسئول 
با اشاره به مشکلات حوزه نان شهرستان، تصریح کرد: گاهی 
شاهد گزارشاتی از مردم در حوزه مشکلات تهیه نان هستیم 
که مسئولان شهرستان در حل آن باید اهتمام ویژه ای داشته 
باشــند زیرا این مردم گردن ما حق دارند و وجود این قبیل 

مسائل شایسته مردم نیست.

معاون غذا و داروی دانشگاه علوم پزشکی کردستان گفت: 
در آینده ای نزدیک با تاســیس و راه اندازی کارخانه ســرم 
سازی در استان، شــاهد تحول صنعت داروسازی استان و 

اشتغال زایی در این حوزه خواهیم بود. 
دکتر هومن قصری در چهاردهمین جلسه ستاد تدابیر ویژه 
دارو و تجهیزات پزشــکی در سنندج اظهار داشت: موافقت 
اصولی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با تاسیس 

دانشکده داروسازی در دانشــگاه علوم پزشکی کردستان، 
آینده ای امیدبخش را در استان ترسیم می کند.وی ضمن 
قدردانی از تلاش ادارات و ســازمان های همکار برای تامین 
داروهای مورد نیاز در استان، افزود: با تلاش بازرسان حوزه 

مدیریت داروی این معاونت به همراه نمایندگان سازمانهای 
بیمه گــر و اداره کل تعزیــرات در مدت ســه روز از ۲۰9 
داروخانه بخش خصوصی با هــدف بهبود وضعیت کمبود 
آنتی بیوتیک های اطفال بازدید و بازرســی به عمل آمد و 

با هماهنگی های صورت گرفته مشــکلات شناسایی شده، 
کاهش یا حذف شد.

معاون غذا و داروی دانشگاه علوم پزشکی کردستان با اشاره 
به پرداخت مســاعدت های مالی بــه بیماران خاص، مزمن 
و ســخت درمان از سوی دانشــگاه، اضافه کرد: با توجه به 
ابلاغیه  سازمان غذا و داروی کشور از ۱6 آذر امسال، محل 
پرداخت این مساعدت ها، سازمان بیمه سلامت خواهد بود.

استاندار چهارمحال و  بختیاری:

برای احیای جنگل های بلوط باید برنامه داشته باشیم

مدیرکل دامپزشکی استان زنجان:

مراقب آنفلوانزای فوق حاد پرندگان باشید

فرماندار خرم دره:

کلاف زمین های اصناف خرم دره کماکان سردرگم است

کارخانه سرم سازی در کردستان تاسیس می شود

فرماندار شهرســتان آبیک گفت: فعالیت تمام معادن 
آبیک به دلیل آلودگی هوا از چند روز گذشته تعطیل 
اســت و این تعطیلی ادامــه دارد.حامــد فتوحی در 
گفت وگو با خبرنگار ایلنا در قزوین با اشاره به وضعیت 
فعالیــت معادن آبیک گفت: باتوجه به آلودگی هوا که 
از چند روز گذشته شدت گرفته فعالیت معادن تعطیل 
شده و این تعطیلی ادامه دارد.فرماندار شهرستان آبیک 
ادامــه داد: برای ادامه روند تعطیلی باتوجه به وضعیت 
هوا تصمیم گیری خواهد شــد.وی عنــوان کرد: تمام 
مدارس شهرســتان هم به صــورت غیرحضوری و در 
قالب مجازی برگزار می شــود.نماینده عالی دولت در 
شهرستان آبیک درباره وضعیت نیروگاه شهید رجایی 
اظهار کرد: نیروگاه هم به عنــوان یکی از مولفه ها در 

آلودگــی هوا تاثیر دارد؛ البتــه آلودگی چند روز اخیر 
به دلیل وضعیت جوی و ســکون جو اســت.وی ادامه 
داد: کاهــش اســتفاده از مازوت در نیــروگاه از فصل 
تابســتان آغاز شده و با پیگیری های صورت گرفته در 
زمان دادستان وقت اســتفاده از مازوت به ۵۰ درصد 
کاهش پیدا کرد و اخطار پلمب بخش هایی از نیروگاه 

هم مطرح شده بود.
فتوحی بیان کرد: اســتفاده از مــازوت در نیروگاه در 
حوزه اختیارات اســتان نیست و میزان و نوع سوخت 
به صورت ملی ابلاغ می شــود که باتوجه به فرارسیدن 
فصل ســرما براســاس شــرایط درباره کاهش میزان 
ســهیمه سوخت گاز و یا افزایش مازوت، اقدامات لازم 

صورت خواهد گرفت.

کــم آبی و خشکســالی های ســالیان اخیــر زمینه 
ظهــور بیابان در مازندران را به وجود آورده اســت.به 
گزارش باشــگاه خبرنگاران جــوان، مختارپور معاون 
فنی و آبخیــزداری حــوزه اداره کل منابع طبیعی و 
آبخیزداری مازندران- ســاری با بیــان اینکه کم آبی 
و خشکســالی های ســالیان اخیر زمینه ظهور پدیده 
بیابان در مازندران را به وجود آورده است، گفت: حتی 
بدنبال آن هســتیم که اگر ســازمان مجوز دهد یک 
واحد بیابان را در اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری 

مازندران- ساری، راه اندازی کنیم.
او افزود: هر چند شاید کمتر کسی وجود بیابان را در 
مازندران باور کند اما حقیقت آن است که بخش هایی 
از گلوگاه، بهشهر، آمل، تلمادره ساری و خطیرکوه به 

دلیل قرارداشتن در حاشیه کویر جزو مناطق بیابانی 
محسوب می شــوند و کاهش بارندگی طی سال های 

اخیر بر شدت آن افزوده است.
مختارپور گفت: جدای از اینکه بارندگی در این مناطق 
زیــر ۲۰۰ میلیمتر در ســال و آن هــم در فصل غیر 
رویش اســت، آب های روان را نیز نمی توانیم در این 
بخــش حفظ کنیم؛ بنابراین با این روند امکان تبدیل 
بخش هایی از این مناطق به کویر دور از ذهن نیست.
او افزود: در حال حاضر پروژه »ترســیب کربن« را در 
منطقه بهشهر در دست اجرا داریم که یک پروژه نسبتا 
موفقی است تا بتوانیم شرایط را در این منطقه بهبود 
بخشــیده و اگر این روند موفقت آمیز باشــد به سایر 

بخش های بیابانی استان، تعمیم دهیم.

ردپای بیابان در مازندرانادامه تعطیلی فعالیت معادن آبیک

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه ثبتی شهرستان فومن 

برابر رای شــماره ۱۴۰۱6۰3۱۸۰۰3۰۰۴۵3۵ -۱۴۰۱/۰۸/۲۸ هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ســاختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی فومن تصرفات مالکانه و بلامعارض عباس محمدی نوگورابی فرزند 
احمد به شــماره ملی ۰۰۵۵۵۴۸3۱۸ نسبت به ششــدانگ یک باب خانه و محوطه به مساحت ۲۰۰ متر مربع به شماره 
پلاک ۵7۸ فرعی مفروز و مجزی شــده از پلاک شــماره ۱3 فرعی از 7۰ اصلی واقع در گران بخش ۲۴ گیلان از مالکیت 
رســمی ابراهیم قلی زاده محرز گردیده اســت، لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود و در 
صورتی که اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت ۲ ماه اعتراض خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ رســید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند، بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول گواهی اقامه دعوی طبق 
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